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TE
aris!

From: 5.1.2e )

Sent: Tue 5/18/2021 12:12:26 PM

Subject: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Received: Tue 5/18/2021 12:12:26 PM

Ok doen we dat

Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 14:11

Aan:[NEEDHEXEN@ minvws.n>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Morgenochtend past me beter. De rest van de middag zit ik namelijk vrijwel de hele tijd in gesprek.

Groeten,

Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 14:07

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Ik zit een beetje lastig in de iarc vergadering omdat ik niet elk momtent er uit kan ivm stemmingen ed ;-)
Ik probeer het later vandaag en anders morgenochtend (werk je dan).

Groeten,

van: IEXECNIN)SHEEo minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 10:23

aan:IGEN BEE ins. >

Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Bel je me dan tijdens de Keek?

Uit het overleg met Kallista bleek dat we zeker niet voor eind volgende week een notitie kunnen verwachten over de

positionering van VWS in dit en vergelijkbare processen m.b.t. de totstandkoming en financiering van opleidingen in de zorg.

MEVA wil heel precies formuleren en dat vraagt ook interne afstemming voordat een concept naar PG gaat, zeker ook met het

oog op de gewenste communicatie naar derden.

De eerder gemaakte Adtjes voor EXE heb ik geactualiseerd en bijgevoegd. Zullen we aan de hand hiervan bespreken welke

informatie je nog mist of wat weg kan?

Groeten en tot later,

Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 09:11

aan:IEESEEDCinvws.ni>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Alleen moet ik nog een aantal dingen doen voor het MT start, zal ik je in de loop van de dag bellen tijdens iarc?

Verzonden: dinsdag 18 mei 2021 08:07

Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021
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Ik zie een gaatje in onze agenda’s tussen 09:30-10:00 uur. Vlak daarvoor heb ik overleg met Kallista, dus dat komt mooi uit.

Groeten,

Verzonden: maandag 17 mei 2021 21:16

Aan: JIE0 minvws.nl>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Ha, Thanks, ik bel morgen graag even over LOP, ik wil voor donderdag de lijn met ciska afstemmen. Belangrijk dat we dan inzet

en proces kort en bondig op een rij hebben. Kunnen we idd ook gebruiken voor communicatie naar KAMG.

Verzonden: maandag 17 mei 2021 16:23

Aan:IIESEDERED© minvws.>;IEEEDBEEED© invvis.n >
Onderwerp: FW: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Hierbij in onderstaande tekst een reactie op het verslag en de gemaakte afspraken.

Groeten,

Verzonden: maandag 17 mei 2021 15:53

51.2e [G minvws.nl>; 5.1.2e

Dminvws.nl>;
5.1.2e

@ minvws.nl>;

®minvws.nl>;

Onderwerp: Terugkoppeling PO GGD GHOR NL 17 mei 2021

Hi,

Bij deze terugkoppeling PO EER-Imet

-  Vanaf volgende vergadering wordtBEstandaard uitgenodigd.

- Project governance PG:

BE heeft stand van zaken toegelicht. Hugo refereert aan strategietraject dat GGD GHOR NL nu loopt, moet leiden tot een

brief aan de informateur. Is deze of volgende week klaar. Staat een claim van 600 mio in voor gezondheidsbescherming

jeugd (@IEE vraag me af of dit dan ook versterking van de preventieketen is of dat hier juist het veronderstelde

verschil van visie met ActiZ tot uitdrukking komt) , versterking I1ZB, informatievoorziening (de grote brokken) en ook o.a. 25

mio voor versterking crisisbeheersing verzocht de cijfers te kunnen gebruiken in de begeleidingscommissie 27 mei,

Hugo was terughoudend en wil de brief eerst definitief hebben.

-  JGZ: Manifest/ Actiz.

Hugo geeft toelichting op samenwerking met Actiz vanuit zijn perspectief: coronacrisis heeft discussie over JGZ binnen de

GGD opnieuw doen oplaaien (DPG’en die JGZ niet in huis hebben, hadden moeite om JGZ personeel ingezet te krijgen voor

crisisbeheersing (Naar verluid speelde dit vooral na de 1° golf. Volgens de IG) — en ook VWS is het ook niet de bedoeling om

JGZ personeel hiervoar in te zetten als dat niet noodzakelijk is zoals in de acute fase. De JGZ is te belangrijk om niet uit te

laten voeren. Daar zijn nu goede afspraken over gemaakt; buiten werktijd kunnen JGZ-ers bv meewerken aan Cocvid-

vaccinaties/het opzetten van vaccinatiestraten). GGD GHOR NL kiest ervoor om nu niet de discussie te willen voeren over

positionering, Actiz wil dat wel. Dit zet samenwerking onder druk op alle niveaus, hoewel op inhoud het werk gewoon door

blijft gaan. Cotrdinatie manifest is bijv overgenomen door NCJ. Ef heeft idee geopperd dt EENmet elkaar

om tafel gaan, neemt Hugo in overweging.
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Hij heeft er geen enkel bezwaar tegen dat Actiz wordt betrokken in Vi-traject (wat is dit?), geen afspraak gemaakt over

wijze waarop.

- Brief TNO/ JGZ indicatoren:

afspraak bevestigd datEEER verder contact legt met GGD GHOR NL en we op basis daarvan kijken wat volgende stappen

zijn. Hoeft niet tot volgend PO te wachten, tussentijds met|EXEs prima.

BEES heeft benadrukt dat VWS niet als spelverdeler wil gaan optreden, ook n.a.v. vorige punt over samenwerking Actiz en

nav mail aanBEE de TNO brief.

-  Opleidingsplaatsen IZB-artsen:

BEd heeft het goede nieuws gebracht dat er een mogelijkheid is om eerder dan gepland opnieuw te ramen en extra

instroom te realiseren (maart volgend jaar). Met voorbehoud van een goede uitkomst van de raming, financiering via

herstelplan, goedkeuring minister. Idee om ook te onderzoeken wat belemmerende factoren kunnen zijn in het

verleden van lage vulling van beschikbare plaatsen, maar dat hoort niet bij CO heeft|EEEYgemeld, dat zou op andere wijze

geadresseerd moeten worden.

Hugo beschouwt instroommogelijkheid in maart nog steeds als te laat, zocht in het gesprek nadrukkelijk naar nog meer

ruimte om toch de ca. 13 klaarstaande artsen in september te laten starten. Vroeg of wij ervan wisten dat SBOH ook 2 mio

wilde bijdragen. Was ons niet bekend. Graag nog even nader onderzoeken of dat nog mogelijkheden biedt.

ci Dit staat in de brief met het verzoek tot ophoging van GGD GHOR NL en co. MEVA was bij ontvangst van de brief

hoogst verbaasd over deze passage

| Kallista kan vast meer vertellen over de (on)mogelijkheden om dit bedrag

te benutten.

-  Proces rondom LOP besproken: verzoek aan|[EEE om stand van zaken met duidelijk lijn voor vervolgproces te sturen

naar betrokken partijen. Hier lijkt in het veld onduidelijkheid over te zijn. @ dit is volgens mij in lijn met de afspraak

om aan KAMG en SBOH te communiceren vanuit welke verantwoordelijkheid VWS commitment heeft op dit dossier, toch?

Vraag is dan nog wel wie verstaan worden onder ‘betrokken partijen’. Zijn dat ook alle potentiéle werkgevers zoals GGD

GHOR NL etc en koepels van artsen die onder het LOP vallen?

- GOR propositie: Hugo blij met de 3,5 mio voor jeugdmonitor. Verder besproken conform mail

Groeten, FHP
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